
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

Építési Tagozat 

     E M L É K E Z T E T Ő 

   készült a Tagozat 2016. november 14.-i elnökségi üléséről. 

Jelen vannak: Kapu László, Tóth Péter, dr. Hunyadi Mátyás, dr. Andor Krisztián, Bálint Péter, Karsa 

Álmos, dr. Szabó Éva, Zsigmondi András, Wéber László, Harkai Balázs, Molnár Dénes, dr. Kiss Jenő, mint 

vendég: Pallay Tibor. 

Nem jelentek meg: dr. Koppány Attila, Helfrich Salamon, dr. Kocsis Júlia, Babos Gyula. 

Az elnökség az alábbiakat tárgyalta meg: 

1./ Kiss Jenő részletesen ismertette a 2016. november 2-án tartott megbeszélést, amelyen az MMK 

vezetése-/Elnök Asszony, két alelnök, főtitkár, két elnöki tanácsadó, két tagozati elnök/, Éhn József, 

valamint az Építési tagozat elnökségének több tagja is részt vettek. 

2./ Kiss Jenő részletesen beszámolt a Kamara 2016. november 11.-i Válaszmányi üléséről. Az MMK 

vezetése által kiadott anyagokat a tagozat elnöke valamennyi elnökségi tagnak megküldte. Az elnökség 

előtt ismert volt a Választmányi ülés anyaga, sőt a tagozat elnökének hozzászólását valamennyi 

elnökségi tag megkapta. 

Kiss Jenő ismertette az ÉMTSZR anyaggal kapcsolatban Kovács István és Zalavári István előadói 

ismertetését. Az ismertetéshez a Választmányi tagok közül többen hozzászóltak, elfogadták, 

ellenvélemény a Tűzvédelmi tagozat hozzászólásában és az elnökségi tagok előtt ismert 

hozzászólásomban volt. A tűzvédelmi tagozat hiányosságai abból erednek, hogy az MMK megkereste 

a Magyar Építész Kamarát, de az Építész Kamara még nem válaszolt. Az Építési tagozat hozzászólására 

Barsiné elnök asszony és Kovács István válaszolt. Kovács István arra kérte Kiss Jenőt, hogy győzze meg 

az Építési Tagozat elnökségét az előadottak elfogadásáról. Elnök Asszony hozzászólásában kifogásolta, 

hogy az un. kék könyv fordításához a Tagozat hozzájárult, erről nem volt tudomása. Véleménye szerint 

ez a könyv rég óta ismert volt. Sajnálja, hogy a tagozat által képviselt vélemény eltér az MMK-étól, 

talán célszerű lenne erről beszélgetést folytatni. 

A tagozat elnöksége ismételten részletesen áttekintette a véleménykülönbségeket, mind az ÉMTSZR-

ben és a mellékelt anyagokban, azok olyan mértékűek, amelyek a rendkívüli Küldöttgyűlés előtt nem 

átdolgozhatók, azon kívül a tagozat elnöksége meg van győződve az észrevételeinek helyességéről. 

3./ A Választmányi ülés további pontjait Kiss Jenő ismertette. 

4./ Az ülésen felvetődött az FMV és ÉME regisztráltak részére indítandó oktatás kérdése. E témára az 

Elnök Asszony Kiss Jenő hozzászólására adott válaszában is kitért. Az elnökség abban maradt, hogy 

2017 első hónapjaiban taggyűlést kell tartani a szakosztálynak e kérdések megvitatására. 

5./ Az ülés foglalkozott a Fiatal Mérnökök Csoportjának munkájával és kedvezőnek tartotta, hogy a 

létszám a különböző összejöveteleken szépen bővült, ezért célszerű e kérdéssel - elsősorban az oktatás 

kérdésével - foglalkozni. A lehetőségek formáiról a legközelebbi ülésen tárgyalunk, és ennek alapján az 

új oktatási szabályzatban érvényt szerezni. 

Budapest, 2016. november 16. 

Készítette: dr. Kiss Jenő 


